
 
Kehitys- ja keskusteluasiat 
 
Sivistyslautakunta 27.05.2021 § 51    
      
 
 

 Selvitys mahdollisuudesta maksullisten koulukuljetusten järjestämiseen 
o Kuljetussuunnittelijaharjoittelija Mikko Vainio selosti asiaa 

 Keskusteltiin Lintumetsän alueelle mahdollisesti tulevasta lastensuojeluyksiköstä 
 Keskusteltiin ruotsinkielisen Äppelgården -päiväkodin asioista 
 Informoitiin koulujen työ- ja loma-aikataulun 2022-2025 valmistelutilanteesta 

 
  

 
 


